
 

Hieronder een paar technische vragen nav energietransitie. 
  
1. Op pagina 15 van het document 'Gemeenten Duiven-Westervoort, doelstelling 
energieneutraal' (bijlage 1)  wordt gesproken over 'het benutten van de kracht van 
twee samenwerkende gemeenten met een gelijke doelstelling'. 
-Wat gebeurd er als dit principe wordt losgelaten en beide gemeenten hun eigen 
doelstelling(en) hanteren? 
 
In feite ontstaan er dan 2 parallelle trajecten binnen 1 programma organisatie, om dit 
te uitvoeren is additionele inzet van middelen nodig. Op voorhand zijn de gevolgen 
niet te kwantificeren. 
  
2. (P15) De ambtelijke organisatie staat aan de lat om vanuit de gemeente de 
energietransitie te faciliteren. Hieruit lezen wij dat de ambtelijke organisatie 
maatgevend is voor wat er mogelijk is. 
- welke inspanning (geld/ menskracht) moet vanuit de ambtelijke organisatie worden 
geleverd om doelstelling (energieneutraal) eerder dan 2050 te bereiken? 
 
In een later stadium zullen wij uw raad informeren over de kwantitatieve gevolgen 
van de ambitie. Grofweg zou een doelstelling met als richtjaar 2035 betekenen dat 
de ambitie minimaal 2x zo snel bereikt moet worden, waarmee de jaarlijkse inzet van 
middelen zou verdubbelen. De vraag is dan ook of we als gemeente wel kunnen 
sturen op energieneutraal 2035? Factoren die hierin een grote rol gaan spelen zijn: 
bereidheid van particuliere om te investeren, de beschikbaarheid van (financiële) 
instrumenten, ontwikkeling van innovaties door de markt en de beschikbaarheid van 
voldoende vakmensen. 
 
3. Op pagina 15 wordt tevens gesproken over twee verschillende bestuurlijke 
doelstellingen. 
-Waarin verschillen deze doelstellingen? En welke gemeente doet 'water bij de wijn' 
(zie ook eerste vraag)? 
 
In de gemeente Duiven is bij amendement het college van b&w gevraagd de 
haalbaarheid van energieneutraliteit in 2035 te onderzoeken. Het college acht dit op 
grond van onderliggende stukken niet haalbaar. In het college van b&w in 
Westervoort, is energieneutraliteit altijd het uitgangspunt geweest. Dit uitgangspunt 
ligt thans ter besluitvorming aan de gemeenteraad voor. 
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